
PREDLOGA ZAPISNIKA ŽPS 
 

Zap. št. seje:    2. seja / 4. leto      Dne:      3.12.2018     

Pričetek seje:  19.30         Zaključek seje:  _20.45   
  

Prisotni: župnik Boštjan, dr. Bogdan Dolenc, Dani in Jaka Ložar, Franc Banko, 
Miha Bevk, Rebolj, Ivan Mušič, Roman Cimerman 

 

 
Odsotni: Matic Mušil, Manuela Kompara (opravičena), Majda Mušič, Tine 
Breznik 

 

 
Začetna misel/molitev: 
 
 
Točke dnevnega reda: 

1.  molitev 
2.  Pregled zapisnika – 8. oktober 2018 
3.  Praznovanje / božični prazniki 
4.  razno 
5.  sklep 

 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 
 

1. Molitev 
G. dr. Bogdan Dolenc nam je spregovoril nekaj besed o Frančišku 
Ksaverju, zavetniku misionarjev. 

 
2. PREGLED ZAPISNIKA: (1/4) – 8. oktober 2018 

Pripombe: 
Župnik se je zahvalil članicam Karitas za lepo opravljeno pogostitev in tudi 
za samo organizacijo nedelje Karitas. Po informacijah, ki jih je dobil gospod 
župnik, je bila nedelja Karitas v Trzinu lepša kot v Mengšu na zahvalno 
nedeljo.  
 
Drugih pripomb ni bilo. Zapisnik sprejet in objavljen na spletu. 



 
3. TOČKA DNEVNEGA REDA: Praznovanje / božični prazniki / jaslice 

Pred nami so božični prazniki in praznovanje božiča. Sporedi so bili 
pravočasno objavljeni tako pri oznanilih, na oglasnih deskah kot tudi na 
spletu. 
 
Župnik do današnje seje ni bil obveščen, kako bo letos z jaslicami. Pobudo 
o postavljanju letošnjih jaslic je z veseljem sprejel član ŽPS g. Silvo Batis, ki 
je bil že v kontaktu s članom Jako Ložarjem in njegovim sinom Janijem 
glede postavitve odra za jaslice. 
G. Silvo si je prizadeval, da bi mu pri tem pomagali tudi drugi in zato je bila 
razprava v nekaj minutah na pravi poti – hitro je bil določen okviren dan, 
kdaj bodo priskrbeli jelko, kdaj bodo pričeli z nabiranjem mahu in 
pregledom »stanja« nad »rekviziti« za jaslice (kaj imamo, kaj bi bilo 
potrebno dodati, spremeniti, kupiti), kjer so figure in podobne stvari. 
 
Pri tem je bilo tudi določeno, da bodo jaslice postavljene v cerkvi pri 
desnem oltarju in ne več v Depali kapeli. Odločeno je bilo tudi, da bo 
smreka na isti strani kot jaslice. 
 
Na tem mestu mislim da velja velika zahvala vsem, ki so sodelovali pri tej 
postavitvi jaslic, pri organizaciji in podobnem. 
 
 

4. RAZNO: 
Pod točko razno ni bilo nobenih predlogov/komentarjev. 
 

5. Sklep: 
Sejo smo zaključili ob prigrizku ob 20.45 

 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisnikar: Miha BEVK 


